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Protokół Nr LXVII/24 

z sesji Rady Miejskiej w Karlinie odbytej 

w dniu 29 lutego 2024 roku 

 

Otwarcia LXVII sesji Rady Miejskiej w Karlinie dokonała Pani Beata Klepuszewska 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie o godzinie 1004 w auli Karlińskiego 

Ośrodka Kultury przy ulicy Parkowej 1 w Karlinie. Powitała Pana Sekretarza, Panią 

Skarbnik, Radcę Prawnego, radnych Rady Miejskiej w Karlinie oraz zaproszonych 

gości. Jednocześnie Przewodnicząca poinformowała, że w celu wypełnienia 

obowiązku wynikającego z art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 1990 r. 

o samorządzie gminnym obrady sesji Rady Miejskiej w Karlinie są transmitowane na 

żywo w Internecie, oraz że pełny obowiązek informacyjny znajduje się na stronie 

internetowej Urzędu Miejskiego w Karlinie.  

 

1a. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie 

na podstawie listy obecności, na której widnieje 15. podpisów stwierdziła 

prawomocność obrad (załącznik nr 1. do protokołu).  

 

1b. Przyjęcie propozycji zmian do porządku obrad. 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie 

poinformowała, że radni otrzymali porządek obrad, wraz z materiałami na dzisiejszą 

sesję, a następnie zwróciła się z pytaniem, czy ktoś chciałby zgłosić jakieś 

propozycje zmian do porządku obrad? 

 

Nie było propozycji zmian do porządku obrad. 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Sprawy regulaminowe: 

a) stwierdzenie prawomocności obrad,  

b) przyjęcie propozycji zmian do porządku obrad, 

c) przyjęcie protokołu z LXVI sesji Rady Miejskiej. 

2. Wolne wnioski i informacje. 

3. Odpowiedzi Burmistrza na wnioski. 
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4. Sprawozdanie Burmistrza Karlina o pracy w okresie międzysesyjnym.  

5. Informacja na temat działalności Karlińskiego Towarzystwa Budownictwa 

Społecznego Spółka z o.o. w Karlinie w 2023 roku. 

6. Informacja na temat działalności Zakładu Gospodarki Komunalnej w Karlinie 

w 2023 roku. 

7. Informacja Kierownika Referatu ds. Lokalowych i Mieszkaniowych w Urzędzie 

Miejskim w Karlinie za 2023 rok. 

8. Podsumowanie ferii zimowych na terenie Gminy Karlino: 

a) Zakład Oświaty w Karlinie, 

b) Karliński Ośrodek Kultury, 

c) Zarząd Obiektów Sportowych, Turystycznych i Rekreacyjnych. 

9. Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej 

w Karlinie za rok 2023. 

10. Informacja o pracy Rady Powiatu Białogardzkiego – radni z terenu Gminy 

Karlino. 

11. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Karlino na rok 

2024, 

b) zaciągnięcia długoterminowego kredytu bankowego, 

c) programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Karlino na rok 2024, 

d) udzielenia pomocy finansowej dla realizacji zadania inwestycyjnego pn.: 

„Budowa sieci tras rowerowych Pomorza Zachodniego – Trasa Stary Kolejowy 

Szlak etap IV”, 

e) zbycia nieruchomości położonych na terenie miasta Karlino, 

f) zbycia nieruchomości położonej na terenie gminy Karlino- obręb Kowańcz, 

g) zbycia nieruchomości położonej na terenie gminy Karlino- obręb Kowańcz, 

h) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy, 

i) wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym kolejnych umów 

dzierżawy nieruchomości stanowiących własność Gminy Karlino  

z dotychczasowymi dzierżawcami na okres 10 lat, 

j) rozpatrzenia petycji, 

k) zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju 

Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w istniejącej Społecznej 
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Inicjatywie Mieszkaniowej- Karlińskim Towarzystwie Budownictwa 

Społecznego Sp. z o.o. w Karlinie. 

12. Interpelacje i zapytania radnych. 

13. Zakończenie LXVII sesji Rady Miejskiej w Karlinie. 

 

1c. Przyjęcie protokołu z LXVI sesji Rady Miejskiej. 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie 

poinformowała, że protokół z LXVI sesji Rady Miejskiej wraz z zapisem dźwiękowym 

został przesłany do radnych na skrzynki mailowe, był też wyłożony do wglądu 

w Biurze Rady, a wszystkie dotychczas zgłoszone uwagi i poprawki zostały w nim 

uwzględnione, a następnie zwróciła się z pytaniem, czy są inne uwagi do treści 

protokołu?  

Nie było uwag do treści protokołu. Zatem radni przeszli do głosowania. 

Za przyjęciem protokołu z LXVI sesji Rady Miejskiej w Karlinie, głosowało 15. 

radnych:  

liczba głosów „za” – 15, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania protokół z LXVI sesji Rady Miejskiej został przyjęty. 

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 2. do protokołu). 

 

2. Wolne wnioski i informację. 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie 

poinformowała, że do Biura Rady wpłynęło pismo do wiadomości dotyczące szybkiej 

ścieżki komunikacji dla samorządów województwa zachodniopomorskiego. Rada 

Miejska w Karlinie otrzymała dwa pisma od mieszkańca Syrkowic dotyczące 

przekazania informacji o terminach posiedzeń stałych komisji Rady Miejskiej oraz 

dotyczące opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi. Burmistrz Karlina 

przedłożył Przewodniczącej do wiadomości odpowiedź na złożone ustnie zapytanie 

dotyczące sporządzenia zestawienia delegacji radnych kadencji 2018-2024. Zakład 

Oświaty w Karlinie przedłożył sprawozdanie za rok 2023 z wysokości średnich 

wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego 

w szkołach prowadzonych przez Gminę Karlino. Rada Miejska w Karlinie otrzymała 

oświadczenie Pana Waldemara Miśko dotyczące zrzeczenia się mandatu Burmistrza 
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Karlina. Komisarz Wyborczy w Koszalinie przesłał postanowienie Nr 361/2024 z dnia 

16 lutego 2024 r. w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu Burmistrza Karlina. 

 

W dalszej części punktu Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej 

w Karlinie zwróciła się z pytaniem, czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos? 

 

Pani Barbara Anklewicz Radna Rady Miejskiej w Karlinie poprosiła o zabranie 

głosu i chciała oficjalnie podziękować Panu Zdzisławowi Kurłowiczowi z Zarządu 

Dróg Powiatowych w Białogardzie za szybkie naprawienie drogi powiatowej 

w Karścinie. 

 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie w dalszej 

części złożyła ogromne podziękowania na ręce byłego już Burmistrza Karlina Pana 

Waldemara Miśko, który jak wspomniano wcześniej zrzekł się mandatu burmistrza 

Karlina, by móc objąć stanowisko Prezesa Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Szczecinie. Przewodnicząca oficjalnie 

podziękowała za 31 lat pełnienia mandatu Burmistrza Karlina oraz życzyła jemu 

dalszych sukcesów w karierze zawodowej. Wraz z Wiceprzewodniczącymi poprosiła 

o wystąpienie Pana Waldemara Miśko i w imieniu całej Rady Miejskiej w Karlinie 

złożyły na jego ręce podziękowania i wręczyły kosz kwiatów. 

 

W dalszej części tego punktu kierownicy wszystkich jednostek, sołtysiej gminy 

Karlino, delegacje nauczycieli oraz innych instytucji wręczyli podziękowania Panu 

Waldemarowi Miśko. 

 

Pan Waldemar Miśko Prezes Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska 

i Gospodarki Wodnej w Szczecinie oraz były już Burmistrz Karlina poprosił 

o zabranie głosu i ze wzruszeniem powiedział, że nie jest to ucieczka tylko kolejny 

etap w jego karierze. Jego serce i ciało pozostaną w Karlinie i jak podkreślił, jeśli 

tylko będzie mógł w czymś pomóc to zawsze pomoże. W dalszym ciągu będzie 

wspierał działania już rozpoczęte w Gminie. Pan Waldemar Miśko powiedział, 

że jesteśmy teraz w przełomowym momencie i najbliższe pięć lat spowodują bardzo 

dynamiczny skok cywilizacyjny Gminy Karlino. Będzie to pozyskanie nowych 

inwestorów, z którymi Gmina jest już „po słowie”. Mamy ogromny potencjał 
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inwestycyjny w strefie na Karlinku, bo jest tam w sumie około 180 ha. Rozmowy 

toczą się już z konkretnymi inwestorami o lokalizacji inwestycji na całym tym 

obszarze. Spowoduje to nowe miejsca pracy, ale także ogromny rozwój 

cywilizacyjny. Wszystkie plany społeczne, o których wcześniej informował Pan 

Waldemar Miśko oraz rozbudowa mieszkalnictwa również będą kontynuowane. 

Wszystkie inwestycje rozpoczęte i te które są w planach także będą realizowane. Jak 

dodał, nie pozostawia gminy w złym stanie. Zadłużenie jest na tym samym poziomie, 

na którym było również pięć lat temu. Zdaniem Pana Miśko budżet gminy będzie rósł 

dynamicznie już w najbliższych miesiącach. Podziękował raz jeszcze wszystkim,  

z którymi mógł przez te wszystkie lata współpracować, zwolennikom, ale również 

tym, którzy byli jego przeciwnikami. Dodał, że wszyscy mogą na niego liczyć, jego 

numer telefonu nie zmienia się i jeśli będzie mógł w czymś pomóc to zawsze to zrobi. 

Na koniec swojego wystąpienia Pan Waldemar Miśko podziękował raz jeszcze za te 

wszystkie lata oraz dodał, że w zbliżających się wyborach samorządowych będzie 

popierał Pana Piotra Wosia byłego Zastępcę Burmistrza, który będzie kandydował na 

Burmistrza Karlina. Jak powiedział, to on również przyczynił się do tego w jakim 

miejscu jest teraz Gmina Karlino i będzie godnie reprezentował Gminę oraz 

kontynuował wszystkie zaczęte już działania. Życzył wszystkim mądrych wyborów.  

 

3. Odpowiedzi Burmistrza na wnioski. 

Nie było żadnych pytań w punkcie poprzednim, zatem radni przeszli do punktu 

następnego. 

 

4. Sprawozdanie o pracy Burmistrza Karlina w okresie międzysesyjnym.  

Pan Jarosław Stepczyński Sekretarz Gminy Karlino przedstawił sprawozdanie 

o pracy w okresie międzysesyjnym, które zostało załączone do protokołu (załącznik 

nr 3. do protokołu). W dalszej części swojego wystąpienia Sekretarz poinformował, 

że 23 lutego br. pożegnano odchodzących na emeryturę Komendanta Powiatowego 

Policji w Białogardzie Pana Roberta Brzozowskiego i jego zastępcę Pana Marka 

Białookiego. Powołano osobę, która będzie pełniła obowiązki Komendanta 

Powiatowego Policji w Białogardzie i będzie nią Pan Krzysztof Rosiak. W tym miejscu 

Sekretarz Gminy życzył nowemu komendantowi pasma sukcesów na tym 

stanowisku. Na koniec lutego br. w Białogardzie został pożegnany zastępca 

Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej, Pan Jacek Twardoń, który 
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również odszedł na zasłużoną emeryturę. Następnie Pan Jarosław Stepczyński 

złożył serdeczne podziękowania dla organizatorów turnieju koszykarskiego 3k, czyli 

połączenie trzech miast Karlino Kołobrzeg Koszalin, który odbył się w hali Homanit 

Arena. Podziękowania złożył członkom klubu Pod Koszem, jak również Pani Prezes 

ZOSTiR Emilii Filipowicz oraz wszystkim zaangażowanym pracownikom Homanit 

Areny. Była to impreza naprawdę bardzo fantastyczna, która dostarczyła wielu 

pozytywnych, emocji zarówno zawodnikom, jak i kibicom.  

Jako pełnomocnik burmistrza do spraw przeprowadzenia i organizacji wyborów, które 

zostały zarządzone na 7 kwietnia, czyli wyborów samorządowych, w których 

wybierani są radni gminy, wybierany jest burmistrz, radni powiatu i radni sejmików 

województwa zachodniopomorskiego, przedstawił kilka informacji dotyczących 

nowych okręgów wyborczych.  Z okręgu nr 7 do okręgu nr 5 przeniesiona została 

ulica Koszalińska 85G i ulica Koszalińska 85H. Również z okręgu nr 7 do okręgu nr 6 

przeniesiona ulica Koszalińska 85D, Koszalińska 85E i ulica Koszalińska 85F. 

Również w wyniku otrzymanego postanowienia Komisarza Wyborczego, który 

stwierdził, że w sołectwach granice okręgów są przedzielone, a w myśl przepisów 

prawa one muszą być złączone, z okręgu nr 13 przeniesiono sołectwo Kowańcz do 

okręgu nr 14. Pan Jarosław Stepczyński dodał ponadto, że okręg wyborczy nr 4, 

który dotychczas miał siedzibę w obwodzie nr 2, czyli w Szkole Podstawowej 

w Karlinie, został przeniesiony do Karlińskiego Ośrodka Kultury przy ulicy Parkowej. 

Ta zmiana nie pociąga za sobą żadnych wielkich konsekwencji, odległość między 

tymi obwodami jest niewielka, natomiast dało to tę możliwość, że nadal jest 

6 obwodów do głosowania, a w wyniku tej zmiany nastąpiła zrównoważona liczba 

wyborców, w każdym danym obwodzie. Na koniec swojego wystąpienia Sekretarz 

Gminy zachęcił wszystkich do śledzenia zarówno BIP-u, czyli Biuletynu Informacji 

Publicznej w Karlinie, w którym są zamieszczane wszystkie informacje związane 

z wyborami, wszystkie ogłoszenia, obwieszczenia i komunikaty.  

 

Nie było pytań do sprawozdania o okresie międzysesyjnym. 
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5. Informacja na temat działalności Karlińskiego Towarzystwa Budownictwa 

Społecznego Spółka z o.o. w Karlinie w 2023 roku. 

Informacja dotycząca działalności Karlińskiego Towarzystwa Budownictwa 

Społecznego w Karlinie w roku 2023 przygotowana przez Pana Andrzeja Nowak 

Prezesa Zarządu została załączona do protokołu (załącznik nr 4. do protokołu). 

 

Radni nie mieli pytań do przedstawionej informacji, zatem przeszli do następnego 

punktu.  

 

6. Informacja na temat działalności Zakładu Gospodarki Komunalnej w Karlinie 

w 2023 roku. 

Informacja na temat działalności Zakładu Gospodarki Komunalnej w Karlinie w roku 

2023 przygotowana przez Panią Izabelę Windys Główną Księgową Zakładu 

Gospodarki Komunalnej w Karlinie została załączona do protokołu (załącznik nr 5. 

do protokołu). 

 

Radni nie mieli pytań do przedstawionej informacji, zatem przeszli do następnego 

punktu.  

 

7. Informacja Kierownika Referatu ds. Lokalowych i Mieszkaniowych 

w Urzędzie Miejskim w Karlinie za 2023 rok. 

Informacja Kierownika Referatu ds. Lokalowych i Mieszkaniowych w Urzędzie 

Miejskim w Karlinie w roku 2023 przygotowana przez Panią Patrycję Florczyk 

została załączona do protokołu (załącznik nr 6. do protokołu). 

 

Radni nie mieli pytań do przedstawionej informacji, zatem przeszli do następnego 

punktu.  

 

8. Podsumowanie ferii zimowych na terenie Gminy Karlino: 

a) Zakład Oświaty w Karlinie, 

Radni otrzymali informację, że Szkoły z terenu gminy oraz Przedszkole Miejskie 

w Karlinie nie organizowało ferii zimowych w tym roku. Informacja ta została 

załączona do protokołu (załącznik nr 7. do protokołu). 
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b) Karliński Ośrodek Kultury, 

Informacja w sprawie ferii zimowych w zakresie realizowanym przez Karliński 

Ośrodek Kultury przygotowana przez Panią Małgorzatę Kolicką Dyrektora 

Karlińskiego Ośrodka Kultury w Karlinie została załączona do protokołu 

(załącznik nr 8. do protokołu). Dodano, że załączony plan ferii został w pełni 

zrealizowany.  

 

Radni nie mieli pytań do przedstawionej informacji, zatem przeszli do następnego 

punktu.  

 

d) Zarząd Obiektów Sportowych, Turystycznych i Rekreacyjnych. 

Informacja w sprawie ferii zimowych w zakresie realizowanym przez Zarząd 

Obiektów Sportowych, Turystycznych i Rekreacyjnych przygotowana przez Panią 

Emilię Filipowicz Prezesa ZOSTiR została załączona do protokołu (załącznik nr 9. 

do protokołu). W tym miejscu został wyświetlony krótki filmik z realizacji ferii 

zimowych organizowanych przez Zarząd Obiektów Sportowych, Turystycznych 

i Rekreacyjnych w Karlinie. 

 

9. Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 

Miejskiej w Karlinie za rok 2023. 

Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej 

w Karlinie zostało przedstawione przez Panią Katarzynę Kulik Przewodniczącą 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Informacja została załączona do protokołu 

(załącznik nr 10. do protokołu). 

 

Radni nie mieli pytań do przedstawionej informacji, zatem przeszli do następnego 

punktu.  

 

10. Informacja o pracy Rady Powiatu Białogardzkiego – radni z terenu Gminy 

Karlino. 

Pani Beata Pawlik Radna Rady Powiatu Białogardzkiego przedstawiła przez 

siebie oraz Pana Marka Anusza informację na temat pracy radnych Rady Powiatu 

Białogardzkiego, która została załączona do protokołu (załącznik nr 11. 

do protokołu). Na koniec swojego wystąpienia Pani Beata Pawlik w swoim imieniu 
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oraz Pana Marka Anusza podziękowała byłemu burmistrzowi Karlina Panu 

Waldemarowi Miśko, za to, że jako radni powiatowi zawsze mogli liczyć na jego 

pomoc. 

 

Radni nie mieli pytań do przedstawionej informacji, zatem przeszli do następnego 

punktu.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie Pani Beata Klepuszewska zarządziła 

10 min. przerwę. 

 

Zmieniło się quorum o godzinie 1110 obrady opuścił Pan Krzysztof Bednarz 

Radny Rady Miejskiej w Karlinie obecnych było 14 radnych. 

 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie po 

przerwie oddała głos pani Sołtys Sołectwa Karścino. 

 

Pani Magdalena Sałach-Panecka Sołtys Sołectwa Karścino zapytała radną 

Anklewicz o jakiej konkretnie drodze w Karścinie mówiła dziękując Zarządowi Dróg 

w Białogardzie? 

 

Pani Barbara Anklewicz Radna Rady Miejskiej w Karlinie odpowiedział, 

że zadzwoniła do Zarządu Dróg w Białogardzie na prośbę mieszkańców i po jej 

wykonanym telefonie droga koło krzyża w Karścinie na drugi dzień została 

naprawiona. 

 

Pani Magdalena Sałach-Panecka Sołtys Sołectwa Karścino dodała, że ona 

również interweniowała w tej sprawie i prosiła pana Kierownika Pawła Filipowicza 

o załatwienie tej sprawy, więc prosi o nieprzypisywanie sobie jedynie tych zasług. 

 

11. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Karlino na rok 

2023, 

Wszystkie komisje Rady Miejskiej w Karlinie zaopiniowały pozytywnie projekt 

uchwały.  
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Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych:  

liczba głosów „za” – 10, 

liczba głosów „przeciwnych” – 2,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 2, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr LXVII/674/24 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 29 lutego 2024 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 12. do protokołu). 

 

b) zaciągnięcia długoterminowego kredytu bankowego, 

Wszystkie komisje Rady Miejskiej w Karlinie zaopiniowały pozytywnie projekt 

uchwały.  

Pani Barbara Anklewicz Radna Rady Miejskiej w Karlinie nie miała pytania 

dotyczącego projektu tej uchwały, ale stwierdziła, że jeśli gmina jest w tak dobrej 

kondycji to nie powinniśmy udzielać tego kredytu, jeśli kończy się kadencja 

i zostawiać zadłużenie następnej Radzie. 

 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie odniosła 

się do wypowiedzi radnej Anklewicz dodała, że kredyt zaciągany jest na spłatę 

zadłużeń już istniejących. Jeśli chcemy, żeby w gminie były inwestycje itp. to należy 

to robić. Poza tym kredyt był uwzględniony w budżecie na rok 2024. Przewodnicząca 

zapytała radną Anklewicz zatem, czy zapoznała się z materiałami, ponieważ jeśli 

chodzi o uchwalenie budżetu na rok 2024 była za przyjęciem go, a tym samym 

zgadzała się również na ten kredyt. 

 

Pani Barbara Anklewicz Radna Rady Miejskiej w Karlinie odpowiedziała, że to już 

historia. 

 

Nie było więcej pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych:  

liczba głosów „za” – 10, 

liczba głosów „przeciwnych” – 3,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 1, 
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W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr LXVII/675/24 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 29 lutego 2024 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 13. do protokołu). 

 

c) programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Karlino na rok 2024, 

Wszystkie komisje Rady Miejskiej w Karlinie zaopiniowały pozytywnie projekt 

uchwały.  

 

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych:  

liczba głosów „za” – 14, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr LXVII/676/24 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 29 lutego 2024 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 13. do protokołu). 

 

d) udzielenia pomocy finansowej dla realizacji zadania inwestycyjnego pn.: 

„Budowa sieci tras rowerowych Pomorza Zachodniego – Trasa Stary 

Kolejowy Szlak etap IV”, 

Wszystkie komisje Rady Miejskiej w Karlinie zaopiniowały pozytywnie projekt 

uchwały.  

 

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych:  

liczba głosów „za” – 14, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr LXVII/677/24 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 29 lutego 2024 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 14. do protokołu). 

 

e) zbycia nieruchomości położonych na terenie miasta Karlino, 
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Wszystkie komisje Rady Miejskiej w Karlinie zaopiniowały pozytywnie projekt 

uchwały.  

 

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych:  

liczba głosów „za” – 14, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr LXVII/678/24 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 29 lutego 2024 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 15. do protokołu). 

 

f) zbycia nieruchomości położonej na terenie gminy Karlino- obręb Kowańcz, 

Trzy komisje Rady Miejskiej w Karlinie zaopiniowały pozytywnie projekt uchwały.  

Pani Barbara Anklewicz Radna Rady Miejskiej w Karlinie poprosiła o zabranie 

głosu i zaapelowała, żeby być przeciw projektowi tej uchwały, gdyż społeczność wsi 

ma inne plany na wykorzystanie tego terenu i bardzo prosi, żeby tej działki nie 

sprzedawać. 

 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie 

odpowiedziała, że podjęcie tej uchwały nie obliguje do sprzedaży tej działki i było 

również to tłumaczone na posiedzeniach komisji. Do tej pory nie wpłynęło żadne 

pismo od sołectwa w tej sprawie, jeśli coś wpłynie będzie to oczywiście 

uwzględnione. 

 

Pan Krzysztof Chrzanowski Radny Rady Miejskiej w Karlinie zapytał, po co 

w takim razie głosujemy. 

 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie 

odpowiedziała, że skoro jest taki projekt w porządku obrad to trzeba go procedować. 

Nikt nie wystąpił z wnioskiem o wycofanie tego projektu uchwały z porządku obrad. 

 

Nie było więcej pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 
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Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych:  

liczba głosów „za” – 10, 

liczba głosów „przeciwnych” – 3,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 1, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr LXVII/679/24 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 29 lutego 2024 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 16. do protokołu). 

 

g) zbycia nieruchomości położonej na terenie gminy Karlino- obręb Kowańcz, 

Wszystkie komisje Rady Miejskiej w Karlinie zaopiniowały pozytywnie projekt 

uchwały.  

 

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych:  

liczba głosów „za” – 14, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr LXVII/680/24 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 29 lutego 2024 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 17. do protokołu). 

 

h) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy, 

Wszystkie komisje Rady Miejskiej w Karlinie zaopiniowały pozytywnie projekt 

uchwały.  

 

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych:  

liczba głosów „za” – 14, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr LXVII/681/24 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 29 lutego 2024 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 18. do protokołu). 

 



Strona 14 z 15 
 

i) wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym kolejnych umów 

dzierżawy nieruchomości stanowiących własność Gminy Karlino  

z dotychczasowymi dzierżawcami na okres 10 lat, 

Wszystkie komisje Rady Miejskiej w Karlinie zaopiniowały pozytywnie projekt 

uchwały.  

 

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych:  

liczba głosów „za” – 14, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr LXVII/682/24 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 29 lutego 2024 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 19. do protokołu). 

 

j) rozpatrzenia petycji, 

Wszystkie komisje Rady Miejskiej w Karlinie zaopiniowały pozytywnie projekt 

uchwały.  

 

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych:  

liczba głosów „za” – 14, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr LXVII/683/24 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 29 lutego 2024 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 20. do protokołu). 

 

k) zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu 

Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w istniejącej 

Społecznej Inicjatywie Mieszkaniowej- Karlińskim Towarzystwie 

Budownictwa Społecznego Sp. z o.o. w Karlinie. 

Wszystkie komisje Rady Miejskiej w Karlinie zaopiniowały pozytywnie projekt 

uchwały.  
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Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych:  

liczba głosów „za” – 13, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 1, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr LXVII/684/24 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 29 lutego 2024 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 21. do protokołu). 

 

12. Interpelacje i zapytania radnych. 

Radni nie mieli do zgłoszenia na piśmie zapytań ani interpelacji. 

 

13. Zakończenie LXVII sesji Rady Miejskiej w Karlinie. 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie 

po wyczerpaniu się porządku obrad sesji Rady Miejskiej w Karlinie w dniu    

29.02.2024 r. podziękowała za przybycie i udział radnych w sesji i o godzinie 

1132 dokonała zamknięcia LXVII sesji Rady Miejskiej w Karlinie.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała: 

Agata Anielska 

 

Protokół jest zamieszczony na stronie BIP Urzędu Miejskiego w Karlinie. Z załącznikami, o których 

mowa w protokole można zapoznać się w Biurze Rady na zasadach określonych w ustawie z dnia 

6 września 2001 r. o dostępie do informacji publicznej (Dz. U. z 2022 r. poz. 902) oraz Statucie Gminy 

Karlino (Dz. Urz. Woj. Zachodniopomorskiego z 2022 r. poz. 4024). Integralną częścią niniejszego 

protokołu jest zapis dźwiękowy z przebiegu obrad sesji dostępny w Biurze Rady oraz na stronie BIP 

Urzędu Miejskiego w Karlinie. 

 


